
 

Lagedi Kooli (kooli osa) hoolekogu 

KOOSOLEKU PROTOKOLL 

Lagedi 22.10.2018 nr 258 

Algas kell 18.00, lõppes kell 19.45. 

Koosoleku sissejuhatav osa: Imbi Orav 

Koosolekut juhatas Lagedi Kooli kooliosa hoolekogu esimees Eneli Niinepuu 

Protokollis Svetlana Soosalu 

Hoolekogu koosolekust võtsid osa: Eneli Niinepuu (lastevanemate esindaja), Marko Petron 

(hoolekogu aseesimees ja lastevanemate esindaja), Bärbel Salumäe (lastevanemate esindaja), 

Kai Lasn (Rae valla esindaja),  Aadi Potter (vilistlaste esindaja), Krislin Klemm (õpilaste 

esindaja), Imbi Orav (Lagedi Kooli direktor) 

Puudusid: Piia Kaarli (lastevanemate esindaja) 

Päevakord kinnitati järgmiselt: 

 

1. Kooli hoolekogu uus koosseis, protokollija ja esimehe valimised. 

2. Uus kooliaasta  (Imbi Orav) 

3. Muud teemad. 

 

1. Kooli hoolekogu uus koosseis, protokollija ja esimehe valimine 

  

Ettepanek: Protokollijaks – Svetlana Soosalu 

Ettepanek: M.Petron soovib loobuda kooli hoolekogu esimehe ametist ning pakub välja, et 

esimehena võiks jätkata Eneli Niinepuu 

 

Otsus:  Ühehäälselt otsustati: 

• protokollijana jätkab Svetlana Soosalu 

• kooli hoolekogu esimees – Eneli Niinepuu 

• kooli hoolekogu aseesimees – Marko Petron 

 

2. Uus õppeaasta 2018/2019 

Ülevaate uuest õppeaastast annab kooli direktor Imbi Orav. 

 

• Käesoleval õppeaastal on koolis 185 õpilast 11 klassikomplektis. 

• Koolis on olemas vajalik personal. 

• Ruumiprobleem on hetkel lahendatud. 

• Koolis võiks töötada haridustehnoloog, kuna vajalikud IT vahendid on olemas.  

Õpetajad tunnevad, et napib teadmisi nende kasutamiseks ning haridustehnoloogi abi 

oleks igati vajalik. 

• Maja on üldiselt korras, ehituslike probleemidega tegeletakse, väikeseid pisivigu 

parandatakse. Kõik on kontrolli all. 

• Õpetajate normkoormus. 

 

Ettepanek: Koostada märgukiri Rae valda palvega langetada Lagedi Kooli õpetajate 

normkoormust 20-le tunnile. 

Otsus: Hoolekogu esimees koostab märgukirja valda. Õpetajate normkoormuse langetamise 



 

põhjus – Lagedi Kooli õpilaste arvu jätkuv kasv ning selle tõttu töökoormuse suurenemine. 

 

Ettepanek: Järgmise aasta eelarvesse võiks sisse kirjutada uute toolide soetamise aulasse. 

Olemasolevad toolid on liiga suured, võtavad palju ruumi. Uued toolid võiksid olla 

väiksemad. 

Otsus: Toetame eetepanekut 

 

Innove taotlusvoorus „Väikelahendused HEV õpilaste integreerimiseks tavakoolidesse“on 

Rae vallal võimalik taotleda 190 520 eurot, jagades selle koolide vahel. Toetus on mõeldud 

õppevahendite soetamiseks ja ruumide kohaldamiseks.  Meie kool taotleb õuevahendeid, mida 

saavad kasutada kõik õpilased ja trepiliikuri, kuna paari aasta pärast on kooli tulemas 

ratastooli laps. 

 

Otsus: Võtta teadmiseks 

 

3. Muud teemad. 

 

Eneli Niinepuu küsimused:  

• Kas kooli on võimalik rajada katusealusega rattahoidla? Kas koolil on olemas selline 

koht?  

• Spordivahendite reserv – näiteks, kui vanem soovib tuua kooli lapsele väikseks jäänud 

või seismajäänud korralikud suusad üldkasutusse, siis kus oleks neid võimalik 

hoiustada?  

Otsus: Kool mõtleb ning arutab antud küsimusi. 

 

• Lapsed jäävad kooli peale tunde, ning selle tõttu on aeg-ajalt tekkinud ebameeldivaid 

probleeme. Kool on võtnud seisukoha, et lapsed ei pea olema koolis peale tunde ning 

nad saadetakse koju.  

• Hommikupuder – lapsed käivad kehvasti söömas. On pakutud peale pudru ka 

hommikukrõbinaid, et hommikusöök oleks lastele vaheldusrikkam. 

 

Otsus: Võtta teadmiseks 

 

 

Juhatas         Protokollis 

Eneli Niinepuu       Svetlana Soosalu 
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